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Keskiviikkona	  13.9.2012	  klo	  9.30	  –	  12.30	  
Metropolia,	  Lummetie	  2	  b,	  Neuvotteluhuone	  442	  
	  
Paikalla:	  
Päivi	  Karttunen	  (TAMK)	  (pj)	  
Mikko	  Naukkarinen	  (TAMK)	  (vpj)	  
Marja	  Sutela	  (TAMK)	  
Vesa	  Taatila	  (Metropolia)	  
Jukka	  Nivala	  (Metropolia)	  
Tuomo	  Rintamäki	  (Metropolia)	  
Juha	  Lindfors	  (Metropolia)	  
Matti	  Hartikainen	  (TAMK)	  
Tuomas	  Orama	  (Metropolia)	  
Rami	  Heinisuo	  (Eduix	  Oy)	  
Jaakko	  Rannila	  (Metropolia)	  (siht)	  
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Koulutuksen suunnittelijan ja opettajan palvelut projekti (Peppi) 
 
Ohjausryhmän 8. kokous 13.9.2012 

	  
 

1.	  Kokouksen	  avaus	  
Kokous	  alkoi	  klo.	  9.48.	  
	  
Ohjausryhmä	  päätti,	  että	  Pepin	  ohjausryhmään	  otetaan	  mukaan	  seuraavat	  jäsenet:	  
Vesa	  Taatila,	  vararehtori,	  Metropolia	  
Seija	  Ristimäki,	  johtaja,	  Metropolia	  

2.	  Edellisen	  kokousmuistion	  hyväksyminen	  
Ohjausryhmä	  tiedusteli	  mikä	  on	  konsortiosopimuksen	  valmistelun	  tilanne.	  Rami	  Hei-‐
nisuo	  kertoi,	  että	  konsortiosopimusta	  valmistelu	  on	  kesken.	  
	  
Ohjausryhmä	  tiedusteli	  onko	  resurssiensuunnittelu-‐	  ja	  varausvälineessä	  mukana	  tilo-‐
jen	  kustannusten	  ja	  laskutustietojen	  hallinta.	  Myös	  keskituntihinnan	  aikakäsite	  tulee	  
olla	  huomioituna	  resursseissa.	  Projektipäällikkö	  vahvisti	  että	  tämä	  ominaisuus	  on	  mu-‐
kana.	  
	  
Ohjausryhmä	  tiedusteli	  miten	  Peppi	  tukee	  kolmannen	  osapuolen	  järjestelmiin	  tehtäviä	  
integraatioita.	  Rami	  Heinisuo	  kertoi,	  että	  Peppi	  on	  kokonaan	  palvelupohjainen	  ja	  sitä	  
kautta	  hyvin	  integroitavissa.	  Peppi	  projektissa	  ei	  kuitenkaan	  voida	  toteuttaa	  kaikkia	  in-‐
tegraatioita,	  vaan	  ne	  tulee	  tapauskohtaisesti	  katsoa	  erikseen	  jatkokehityksessä.	  
	  
Ohjausryhmä	  tiedusteli,	  mikä	  on	  tilanne	  Peppi/CSC	  asennuksen	  ja	  testauksen	  suhteen.	  
Todettiin,	  että	  tämä	  työ	  on	  edelleen	  kesken	  ja	  sitä	  jatketaan.	  

3.	  Projektin	  tilanne	  -‐	  väliraportin	  esittely	  
Projektipäällikkö	  esitteli	  projektin	  väliraportin.	  
	  
Ohjausryhmä	  kiinnitti	  huomiota	  väliraportin	  kohtiin,	  joista	  käytiin	  aktiivista	  keskuste-‐
lua.	  Erityisesti	  keskusteltiin	  Winha	  rajapinnoista,	  koska	  niiden	  suhteen	  ei	  ole	  saatu	  riit-‐
tävän	  tarkkoja	  tietoja	  työmääräarvioista	  Logicalta.	  Ohjausryhmä	  totesi,	  että	  se	  ei	  pysty	  
tässä	  vaiheessa	  ottamaan	  kantaa	  Logican	  esittämiin	  alustaviin	  työmääriin.	  
	  
Ohjausryhmä	  päätti,	  että	  Matti	  Hartikainen	  ja	  Tuomas	  Orama	  tekevät	  suunnitelman	  ja	  
hinta-‐arvion	  etenemisestä	  Winha	  rajapintojen	  suhteen.	  
	  
Ohjausryhmä	  teki	  seuraavat	  korjaukset	  väliraporttiin:	  

• Tarkennus	  raportoinnin	  toteutukseen	  ja	  rajauksiin	  
• Tarkennukset	  SWOT	  analyysiin	  
• Heikkoudet:	  

o Metropoliassa	  ei	  ole	  tehty	  päätöstä	  opintojaksojen	  osien	  suhteen	  	  
o Metropoliassa	  ei	  ole	  tehty	  päätöstä	  tuetaanko	  Untis	  järjestelmää	  Peppi	  

kokonaisuudessa	  
• Uhat:	  	  

o Untiksen	  rinnakkainen	  käyttäminen	  Peppi	  resurssiensuunnittelu-‐	  ja	  va-‐
rausvälineen	  kanssa	  ja	  niiden	  väliset	  tiedonsiirrot.	  Untis	  järjestelmän	  tie-‐
tokantakuvausta	  ei	  ole	  mahdollista	  saada,	  joka	  aiheuttaa	  riskejä	  tiedon-‐
siirron	  toimivuudelle.	  

	  
	  



Koulutuksen suunnittelijan ja opettajan palvelut projekti (Peppi) 
 
Ohjausryhmän 8. kokous 13.9.2012 

	  
 

4.	  Järjestelmän	  käyttöönottohetki	  Metropoliassa	  ja	  TAMK:ssa,	  ohjausryh-‐
män	  näkemys	  

	  
Ohjausryhmä	  keskusteli	  projektipäällikön	  tekemän	  käyttöönoton	  ajankohdan	  esityk-‐
sestä.	  
	  
Ohjausryhmä	  esittää,	  että	  käyttöönottoa	  aikaistetaan	  kuukaudella	  opetussuunnittelun,	  
sääntömoottorin	  ja	  vuosisuunnittelun	  osalta.	  	  
	  
Ohjausryhmä	  ehdotus	  käyttöönoton	  aikataulusta	  on:	  
	  

• Opetussuunnittelu	  -‐	  joulukuu	  2012	  
• Sääntömoottori	  -‐	  joulukuu	  2012	  
• Vuosisuunnittelu	  -‐	  tammikuu	  2013	  
• Opettajan	  palvelut	  -‐	  maaliskuu	  2013	  
• Resurssiensuunnittelu	  ja	  varausväline	  -‐	  maaliskuu	  2013	  

	  
	  

5.	  Muut	  asiat	  
	  
5.1	  Lisäkustannus	  esitys	  tulosteiden	  toteuttamiseksi	  Peppiin	  
	  

Ohjausryhmä	  hyväksyi	  esityksen	  lisäkustannuksesta	  (yhteensä	  1400€)	  tulosteiden	  
toteuttamisen	  mahdollistamiseksi.	  

	  
5.2	  Konsortiosopimusluonnoksen	  esittely	  ohjausryhmälle	  
	  

Rami	  Heinisuo	  esitteli	  konsortiosopimusluonnosta	  ohjausryhmälle.	  Konsortioso-‐
pimus	  ei	  ole	  vielä	  valmis.	  Konsortiosopimuksen	  valmistelua	  jatketaan.	  
	  

5.3	  Metropolian	  ja	  TAMK:n	  tulevat	  yhteistyöhankkeet	  
	  

Ohjausryhmä	  keskusteli	  mahdollisista	  yhteistyöhankkeiden	  kohteista.	  Tuomas	  
Orama	  ja	  Matti	  Hartikainen	  valtuutettiin	  tekemään	  yhteistyössä	  selvitystä	  tulevista	  
yhteistyöhankkeista.	  

	  

6.	  Seuraavat	  kokoukset	  
Projektipäällikkö	  lähettää	  ohjausryhmälle	  ehdotuksia	  seuraavan	  ohjausryhmän	  koko-‐
uksen	  ajankohdasta.	  

7.	  Kokouksen	  päättäminen	  
Kokous	  päätettiin	  12.08	  
	  


